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Zápis z jednání Správní rady

MAS Rozvoj Krnovska, o.p.s.

Termín konání: 17.12.2015

Zahájení: 13:00 hod.

Místo konání: kancelář MAS Rozvoj Krnovska, Na Náměstí 105, Osoblaha

Přítomni: dle prezenční listiny

Usnášeníschopnost: přítomni všichni ze 6 členů Správní rady

Hosté: Martina Jalamasová, Ing. Pavel Antony

Jednání zahájila předsedkyně SR Rozvoj Krnovska o.p.s. Božena Mruzíková ve 13:30 hodin. Členům byl 

předložen návrh programu jednání Správní rady. Předsedkyně pozvala na jednání SR nově jmenovanou 

MUDr. Pavlu Löwenthalovou, zápis v Rejstříku ještě o.p.s. vedeného u Krajského úřadu MSK dosud nebyl 

proveden.

Program jednání:

1. Zahájení, určení zapisovatele, ověřovatele zápisu

2. Návrh rozpočtu na rok 2016

3. Diskuze a různé

4. Závěr

Dle programu:

Ad 1)

Zahájení, určení zapisovatele, ověřovatele zápisu, schválení programu jednání

Předsedkyně o.p.s. Božena Mruzíková zahájila jednání Správní rady, přečetla program jednání a vyzvala 

členy SR k případnému doplnění programu. Nikdo ze členů navržený program nedoplnil. Zapisovatelkou 

byla určena Martina Jalamasová a ověřovatelem zápisu Vlastimil Adámek.

1/17.12.2015 Správní rada schvaluje program jednání dle návrhu, zapisovatelkou 

a ověřovatele zápisu Vlastimilem Adámkem

Hlasování – pro    6  proti 0     zdržel se 0

Usnesení bylo schváleno

Ad 2)

Návrh rozpočtu na rok 2016

Návrh rozpočtu na rok 2016 byl zpracován ve spolupráci ředitelky, manažera, předsedkyně Programového 

výboru MAS a účetní firmy na základě potřeb a zajištěných prostředků pro chod společnosti i organizační 

složky MAS. Pro financování části mzdových nákladů byla podána žádost do výzvy MSK, která byla 

podpořena částkou 300 000,- Kč, dotace je 100% s časovou využitelností od 1.11.2015 do 30.6.2016.
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Návrh rozpočtu byl členům správní rady zaslán spolu s pozvánkou na dnešní jednání a nikdo jej 

nepřipomínkoval ani nedoplnil. Po projednání návrhu byla upravena položka na straně příjmů. Případné 

změny rozpočtu budou upraveny rozpočtovým opatřením.

2/17.12.2015 Správní rada schvaluje rozpočet společnosti na rok 2016.

Hlasování – pro 6 proti 0 zdržel se 0

Usnesení bylo schváleno

Ad 3)

Diskuze a různé

 zakladatel odvolal ze správní rady pana Petra Glončáka ke dni 16.9.2016, jmenování nového člena 

závisí na právníkovi zakladatele – ředitelka upomene zajištění zápisu,

 ředitelka požádá písemně o příspěvek zakladatele (město Krnov) ve výši 100 000,- Kč,

 ředitelka informovala o obdržení Osvědčení o splnění standardů MAS, 

 dále podala informace o postupu při tvorbě SCLLD – předpokládaný termín předložení ke schválení ŘO 

MMR je březen 2016,

 Valná hromada Euroregionu Praděd schválila přidružené členství Rozvoj Krnovska o.p.s. bez členského 

příspěvku a jakýchkoliv dalších podmínek,

 Memorandum o spolupráci s Agenturou pro sociální začleňování bylo uzavřeno,

 ředitelka informovala o nabídce zahájení spolupráce se Sítí vlámských venkovských měst v Belgii –

vhodný vzor pro LEADER,

3/17.12.2015 Správní rada bere na vědomí informaci o zahájení možné spolupráce se Sítí vlámských 

venkovských měst 

 předsedkyně oznámila své odstoupení z funkce předsedkyně správní rady i z členství správní rady 

k 31.12.2015, rezignaci podá písemně zakladateli 

Ad 6)

Závěr

Jednání ukončila předsedkyně správní rady ve 14:30 přítomným popřála příjemné prožití vánočních svátků 

a mnoho úspěchů v novém roce.

V Osoblaze dne 17.12.2015

Zapsal Martina Jalamasová ………………………………………….

Zápis ověřil Vlastimil Adámek …………………………………………..




